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Republika e Kosovësss 
Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI Saziv 

Jesenje zasedanje   

 

Komisija za Zdravstvo, rad, socijalno staranje  

Sednica br. 33 

Zgrada Skupštine, sala N - 303 

Priština, od 23 januara 2019, u 10:00 časova 

 

 

Z A P I S N I K 

 

Sednici su učestvovali: Besa Baftiu, Fatmire Mulhaxha-Kollçaku, Flora Brovina, Fikrim Damka, 

Drita Millaku, Haxhi Avdyli, Time Kadrijaj, i  Naser Rugova. 

 

Odsutni: Miljana Nikolić, Bekim Haxhiu i  Enver Hoti. 

 

Drugi učesnici:  Brikenë Hoxha ISK, Elvanda Gojani K10, KDI i  Ekonomia Online. 

 

Sednici predsedavala, predsednica Komisije, Besa Baftiu,   

 

      

DNEVNI RED : 
 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa održanih sednica od  12.12.2018, 19.12.2018 i  26.12.2018; 

3. Usvajanje izveštaj o radu Komisije za  2018 god.; 

4. Razmatranje nacrt plana rada Komisije za 2019 god.; 

5. Razno. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

 

 Dnevni red je usvojen bez promena.  

 

2. Usvajanje zapisnika sa održanih sednica od  12.12.2018, 19.12.2018 i  26.12.2018; 

 

Zapisnici održanih sednica od 12.12.2018, 19.12.2018 i  26.12.2018, usvojene su bez primedbi  

 

3. Usvajanje izveštaja o radu Komisije za  2018 god.; 
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Besa Baftiu, predsednica, - nakon što je  pozdravila poslanike i čestitala im na dobrom radu za 

ovu godinu, naglasila je, da u vezi sa izveštajem o radu Komisije za 2018,god. koji je pripremljen 

od strane osoblja Komisije, izveštaj je obuhvatio skoro sve aktivnosti koje smo uradili kao 

Komisija. Možda je bilo nekih aktivnosti od strane članova Komisije kojima smo prisustvovali a 

nisu uključeni u izveštaj o radu, ali razlog je što osoblje nije bilo obavešteno. Održano je 25 

sednica, održani su različiti sastanci, svi zahtevi upućeni našoj komisiji, mi smo se bavili 

Komisijom i usaglasili smo se sa poslovnikom  Skupštine. Takođe, imali smo u izveštavanju 

ministra Zdravstva  i ministra Rada i socijalnog staranja.  

Mi razmatramo Nacrt zakona o Inspektoratu rada, i uskoro ćemo formirati radnu grupu za Nacrt 

zakona o ISK-u.  Mi pratimo Zakon o medicinskim proizvodima i opremi. 

 

 

 

Komisija, nakon  diskusija, usvojila je izveštaj rada za 2018,god. bez primedbi. 

 

4. Razmatranje nacrt plana rada Komisije za 2019 god.; 

 

Besa Baftiu, - rekla je da smo na osnovu Poslovnika Skupštine i prakse  parlamentarnih 

skupština, Skupštine Republike Kosova, sastavili plan rada zajedno i verujemo da ste ga 

analizirali i pregledali. Ako imate nešto da dodate jer plan još nije konačan, zajedno sa 

organizacijom Inicijative za stabilnost Kosova - ISK i drugim organizacijama, radićemo na 

završetku aktivnosti za 2019. godinu.  

Nacrti zakona koje smo imali u planu rada prošle godine od strane Ministarstva zdravlja nemaju 

ovaj plan rada jer Nacrt zakona o zdravstvenom osiguranju, koji je trebalo da se pojavi za izmene 

i dopune, nije stigao. Nacrt zakona o zdravstvu je negde krajem godine, zavisno od toga da li će 

doći ili ne, tako da ne znam kako je ministar predvideo sprovođenje zdravstvenog osiguranja. 

Planom rada predviđeno je da u februaru dođu dva ministra koji će izveštavati Komisiji,  i saznati 

od njih zašto Zakon o zdravstvenom osiguranju nije izmenjen i zašto postoje odgode u dva 

osnovna zdravstvena zakona.  

Danas imamo partnera koji nas podržava od početka. Brikena Hoxha iz ISK. Vodimo radionicu 

na kojoj ćemo zajedno sa našim partnerima razmotriti plan rada. Predlažem da se sledeće sedmice 

održi radionica i usvoji plan rada za 2019. godinu.  

Mi ćemo pozvati naše partnere da kontinuirano podržavaju SZO, ISK, KDI, FES i zajednički 

razgovaramo o planu rada i vidimo kako nas mogu podržati za 2019. godinu.  

Imamo nekoliko važnih nacrta zakona, javnih rasprava i studijskih  poseta, iz ovoga razloga je 

važno da svi budemo tamo i da vidimo šta možemo da planiramo. 

 

 

Flora Brovina, -  rekla  je da u pogledu plana rada Komisije za 2019. imamo primedbe jer su reči 

velike, dok je program ministarstva loš, ali ćemo o tome razgovarati na narednom sastanku. 

 

 

5. Razno. 

 

Predsednica, -  imamo dva zahteva; onaj koji imamo iz Saveta za finansiranje iz 90-99 god. sa 

osobama koje su stvarno uključene u isplatama nastavnika i kao što znamo nisu  uvođeni  u Zakon 

iz 1990. god. koji je usvojen u Skupštini.  Takođe imamo zahtev Nezavisnog sindikata javne 

uprave za Zakon o državnim penzijskim fondovima. Od MRSZ-a smo tražili da dopuni i izmeni 

član 8., Ministar je rekao da će se reforma penzionog sistema sprovesti i kako će se i ti zahtevi 
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uključiti. U Komisiji smo imali različite udruženja penzionera i primili smo njihove primedbe i 

znamo da je ovaj zakon diskriminirajući prema njima. U zakonodavnom programu tokom 

razmatranja razmotrićemo zabrinutosti koje su se pojavile. 

 

 

Fikrim Damka, - mi kao budžetska komisija razmotrili smo amandmane naše Komisije za 

zdravstvo, gde smo tražili 3 miliona evra za kliniku onkologije, u vezi sa proširenjem prostora 

ovog odeljenja i nabavkom opreme. Razgovarali smo sa ministrom i rečeno nam je  da mogu 

obezbediti samo 1,5 miliona, au razgovoru sa direktorom onkologije odlučeno je da se tim 

sredstvima kupi oprema vredna 1,5 miliona.  

U amandmanu treba pojasniti da smo imali zahtev za proširenje prostora i za kupovinu aparata. 

 

 

Predsednica, - rekla je,  da je istina da tražimo 3 miliona evra, s obzirom na proširenje prostora, 

ali s obzirom na to da je oprema bila hitnija, mislim da bi je trebalo podržati jer je mnogo bolje 

dobiti amandman za  podršku od Komisije., barem za aparaturu, nego amandman  za proširenje 

prostora, ali bez podrške Skupštine. 

 

 

Fatmire Kollqaku, - rekla je da je dobro spomenuti ono što smo tražili i što je postignuto. 

Mišljenja sam da ćemo tokom ove godine nastaviti sa odlaganjem našeg zahteva do kraja 

rebalansa budžeta. Pošto je to bila inicijativa Komisije, mislim da je bolje da idemo kao izmenjeni 

amandman od naše strane,  ali bilo bi dobro,  da se na sesiji pojasni kakav je bio  prvobitni zahtev, 

ali pošto se on može realizovati samo u ovom obliku, dobiće podršku od Komisije. 

 

 

Komisija- je raspravljala u vezi dva predložena amandmana na Nacrt zakona o budžetu za 

2019.god. Nakon rasprave odlučeno je da se povuče amandman za proširenje prostorija klinike za 

onkologiju zbog nedostatka podrške od strane Komisije za budžet, dok je amandman na kupovinu 

opreme za Kliniku za onkologiju će se odvijati uz podršku Funkcionalne komisije za budžet i 

finansije. 

 

 

Haxhi Avdyli , - pokazao je zabrinutost za televiziju, rekao je kada gledam TV sa mojom decom, 

vidimo razne spotove, na kojima se promovišu narkotici. Šta možemo da uradimo mi kao 

Komisija, za sprečavanje ovih čestih promocija opojnih supstanci. 

 

 

Flora Brovina, - ja mislim da bismo trebali organizovati okrugli sto sa medijima i prikazati naše 

žalbe jer oni ne rade dovoljno u borbi protiv narkotika. Zatim, na osnovu diskusija, doći ćemo do 

zaključka i ako treba da preduzmemo pravnu inicijativu, uradićemo to. Imam primedbe o upotrebi 

duvana jer mediji ne primenjuju Zakon o duvanu. 

 

 

Komisija, - je podržala zabrinutost g. Haxhiu i odlučila je da će razmotriti mogućnosti adresiranja 

ovoga problema za ubuduće i da se razmotre mogućnosti daljeg postupanja.  

 

 

Sednica završena u 10:36.časova 
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Pripremio:                                                                                                Predsednica Komisije, 
Pomoćno osoblje  Komisije.                    

                                                                                                      Besa BAFTIU  

 

 

 
 


